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Dejavnost mladih na vseh področjih
Na programsko volilnl konferenci, ki Je bila 26. oktobra, so

mladinci iz Centra izvoliU novega predsednika občinake konfe-
rence zveze socialistlčne mladlne. To Je 25-letnl Jaka Jurček.
Doma 7e sicer iz Borovnice, zdaj živi za Bežlgradom, v našo
občinsko konferenco mladine pa seje vključll, kcije bll samostojni
komercialist v nabavi Medexa. Po izobrazbije namreč ekonomski
tehnik, zdaf pa ob delu študira ekonomijo.

V zadnjem času se vse več govori
0 mladih. O položaju, delovanju in
družbenopolitičnem organiziranju
mladih bodo v kratkem spregovori-
li tudi na posebni seji slovenskega
centralnega komiteja. Občinski ko-
mite Center je o mladini že razprav-
1 jal. V pripravah na to se jo ocenju je,
da je velik del mladine zunaj orga-
niziranega vpliva mladinske orga-
nizacije. Kje so po tvojem mnenju
vzroki za to?

Mislim, da gre za splošno nezainte-
resiranost mladih za delo v mladin-
ski organizaciji. Pa ne samo v njej.
Vidimo tudi, da vse manj mladih sto-
pa, na primer, v zvezo komunistov.
Mladi so zdaj v precej zapletenem

položaju. Pestijo jih razni problemi -
od neurejenega štipendiranja, omeje-
nega zaposlovanja in vse težjih živ-
ljenjskih razmer.

Vendar, ali se ti ne zdi, da je seda-
nji težji položaj mladih priložnost,
ki bi jo morala izkoristiti ZSMS?
Mladi bodo namreč lahko svoje te-
žave rešili le organizirano.

To je res. Vendar smo kot forum še
vedno preveč neučinkoviti, da bi pra-
vočasno reagirali. Nekaj smo sicer
naredili, vendar premalo. Pripravili
smo, na primer, dobro probiemsko
konferenco o stanovanjski proble-
matiki, vendar se je zaustavilo pri
tem, ker smo delali preveč forumsko.

Zdaj smo ustanovili svete Ln centre
na različnih področjih, ki naj bi omo-
gočali delovanje širšega kroga mla-
dih. Najpomembnejše področje naše-
ga dela je v pristojnosti sveta za druž-
benoekonomske odnose. Vanj so
vključeni mladi iz vseh 200 osnovnih
organizacij ZSMS združenega dela
naše občine. Organizirajo se problem-
sko - po skupinah. Denimo, Klinični
center in Lekarne so v isti skupini.

Mladim pogosto očitamo, da v
svoji organizaciji zgolj ponavljajo
stališča drugih družbenopolitičnih
organizacij.

Vzrok je veijetno v okorelosti mla-
dih ljudi v naši organizaciji. Pa tudi v
tem, da smo mladi včasih premalo
usposobljeni za obravnavo in odloča-
nje o posameznih vprašanjih. V naših
vrstah je premalo strokovnjakov za
posamezna področja. Tako je vse
breme na plečih nekaj posamezni-
kov, ki smo aktivni v mladinski orga-
nizaciji. Mi pa se tudi ne moremo
spoznati na vse. .

Kako pa bi lahko, po tvojem mne-
nju, pritegnili v delo ZSMS vei mla-
dih strokovnjakov iz naše občine?

Edino tako, da bomo naredili prvi
korak mi, in šli k njim v združeno
delo. Upam, da nam bo uspelo. Tudi
sarn bom aktivno sodeloval pri teh
prizadevanjih v svetu za družbenoe-
konomske odnose in centru za pre-
življanje prostega časa.

Preživljanje prostega časa je zelo
pomembno področje. Zdaj, ko imate
v občini mladinski dom na Kersni-
kovi ulici, vam bo verjetno lažje?

Da. V njem bomo lahko lažje vzpo-
stavili sodelovanje z družbenimi or-
ganizacijami in društvi. V njih je veli-
ko »pravih« mladincev. Kajti mislim,
da je aktiven mladinec vsak, ki se
ukvarja z nekim področjem, pa naj
bo to kultura, šport ali kaj drugega.

Ni prav, da večina obravnava kot
aktivne le tiste mlade, ki delujejo v
ZSMS, oziroma v politiki. Tako mne-
nje je prisotno tudi v mladinski orga-
nizaciji. Zato so stiki z našimi kolek-
tivnimi člani - družbenimi organiža-
cijami in društvi slabi. Upam, da so
pred nami boljši časi, da bomo tako-
imenovano f rontnost naše organizaci-
je prenesli iz dokumentov vživljenje.

Janja Klasinc


